

Call for *University* Hosts

The Canadian Mathematical Society (CMS) welcomes and invites host proposals from Canadian Universities for the 2026 CMS Summer Meeting with a priority going to Eastern Canada. All proposals will remain valid for upcoming meetings. CMS will provide all logistical support and contract negotiation with local venues. CMS is looking for Canadian Universities who are willing and able to showcase their department and University to students and faculty from across Canada. It is asked that proposals include the following information:



✓ 1. LOCATION

How would people get from the airport to the venue? What are the reasons your city may be of interest to Canadian Mathematicians? Is your university located downtown or would shuttles need to be provided?

✓ 2. SITE

Describe the University where the meeting would be held. Which building would the meeting be in and how many rooms are available for meeting sessions and plenaries? What technological support is available in session rooms? Will these rooms be available during the proposed dates?

✓ 3. LODGING

Is your university able to offer any residence lodging during the conference dates? CMS will take care of contracting and negotiating with hotels. What hotel is closest to the university for lodging?

✓ 4. HOST UNIVERSITY

Please briefly describe your institution and department. What funding support will the Host University have for the CMS Meeting? Is the University available for regular calls and updates on the meetings progress? Is the Host University able to commit and provide at least one scientific director for the meeting? What level of participation do you think there might be from academics at your institution?

The CMS Meetings typically run from Friday to Monday on the first weekend in June and December, but we are open to other possibilities. Summer meetings typically have 350-500 registrants.



Please submit proposals to:

meetings@cms.math.ca

Appel pour des universités hôtes

La Société mathématique du Canada (SMC) invite les universités canadiennes à soumettre des propositions pour accueillir la Réunion d'été 2026 de la SMC, en accordant la priorité à l'Est du Canada. Toutes les propositions seront valides pour les réunions à venir. La SMC fournira tout le soutien logistique et négociera les contrats avec les sites locaux. La SMC est à la recherche d'universités canadiennes désireuses et capables de mettre en valeur leur département et leur université auprès des étudiants et des professeurs de tout le Canada. Les propositions doivent contenir les informations suivantes :

✓ 1. EMPLACEMENT

Comment les gens se rendraient-ils de l'aéroport au lieu de la réunion ? Quelles sont les raisons pour lesquelles votre ville pourrait intéresser les mathématiciens canadiens ? Votre université est-elle située au centre-ville ou faudrait-il prévoir des navettes ?

✓ 2. SITE

Décrivez l'université où se tiendra la réunion. Dans quel bâtiment se déroulera la réunion et combien de salles sont disponibles pour les sessions et les séances plénières ? Quel est le support technologique disponible dans les salles de réunion ? Ces salles seront-elles disponibles aux dates proposées ?

✓ 3. HÉBERGEMENT

Votre université est-elle en mesure d'offrir un hébergement en résidence pendant les dates de la conférence ? La SMC s'occupera des contrats et des négociations avec les hôtels. Quel est l'hôtel le plus proche de l'université pour l'hébergement ?

✓ 4. UNIVERSITÉ HÔTE

Veillez décrire brièvement votre institution et votre département. Quel soutien financier l'université hôte aura-t-elle pour la réunion de la SMC ? L'université est-elle disponible pour des appels réguliers et des mises à jour sur les progrès de la réunion ? L'université hôte est-elle en mesure de s'engager et de fournir au moins un directeur scientifique pour la réunion ? Quel niveau de participation pensez-vous qu'il pourrait y avoir de la part des universitaires de votre institution ?

Les réunions de la SMC se déroulent généralement du vendredi au lundi, le premier week-end de juin et de décembre, mais nous sommes ouverts à d'autres possibilités. Les réunions d'été comptent généralement entre 350 et 500 participants.



**Veillez
soumettre les
propositions à:**

meetings@cms.math.ca